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Vragen van het lid Wolbert (PvdA) aan de staatssecretaris van 
Volksgezondheid, Welzijn en Sport over de hoogte van het zak- en kleedgeld 
van bewoners van zorginstellingen (ingezonden 16 februari 2012). 

Vraag 1
Kent u het onderzoek naar de hoogte van het zak- en kleedgeld dat door het 
vorig kabinet werd uitgevoerd? 

Vraag 2
Wat vindt u van dat onderzoek in relatie tot de tarieven die zorginstellingen 
kunnen vragen voor de waskosten, een en ander op grond van het recente 
onderzoek van het NIBUD? 

Vraag 3
Zijn de conclusies van oud minister Donner over de hoogte van het zak- en 
kleedgeld nog wel actueel, gezien het gegeven dat we een paar jaar verder 
zijn, de aanvullende zorgkosten zijn gestegen, en mensen steeds vaker geacht 
worden zelf sommige kosten te betalen (bijvoorbeeld een extra keer douchen 
of een wandelingetje buiten de instelling?)
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